
Skolebestyrelsesmøde

Dagsorden møde nr. 4
Onsdag den 29. november 2023 kl. 17.00 – 19.30 i afdeling Funder

Mødested: Personalerum

Der serveres julefrokost efter mødet

Mødeleder: Anja Andersen

Deltagere: Mette Gisselbæk Kristensen (formand), Anja Andersen (næstformand),
Jacob Østergaard Hansen, Stine Rye Isager, Asbjørn Schram Anneberg,
Jens Christian le Fevre Munkgaard, Michelle Loftager Jensen,
Johanne Østergaard (elevrådsrep.), Lise Dall Sørensen (medarbejderrep.),
Maja Marie Schou Feld (medarbejderrep.), Charlotte Juhl Andersen (skoleleder)
og Casper Zimmermann Kristensen (pædagogisk leder)

Afbud:

Dagsorden / Referat

Godkendelse af dagsordenen og referatet fra sidste møde
17.00 - 17.05

Info / bilag

Referat

Dagsorden og referat fra sidst er godkendt.

Meddelelser
17.05 - 17.20

Info / bilag
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Formand
- Dialogforum
- Forældrehenvendelse angående sikker skolevej

Referat
● Dialogforum var for første gang med elevdeltagelse. Det var et godt møde.
● Krydset for enden af Funder Skolevej er farligt. Hajtænderne er ikke længere

eksisterende på grund vejarbejde i forbindelse med arbejdet med udstykningen af de
nye byggegrunde. Tidligere kunne man køre lige over krydset, da vejen til højre side
var lukket. Det er den ikke længere, og derfor er krydset blevet meget farligt, da
mange er vant til at køre lige over krydset.

● Kommunen er opmærksom på problematikken og har lovet, når vejret tillader det, at
udbedre med nye hajtænder.

Næstformand

Referat

Skoleleder
- Høstfest - det videre arbejde med temafest
- Byggeriet (flytningen)
- Trafik
- Orientering omkring hændelse

Referat
● Skolelederen orienterer om en hændelse, der har været på skolen med en elev. En

problematik, der har fyldt meget i medierne.
● Byggeriet: En orientering til bestyrelsen i forhold til PLC. Byggeriet bliver desværre

endnu mere forsinket. Vi har derfor besluttet, at vi bliver nødt til at lave et midlertidigt
PLC/bibliotek i ”Projektområde SYD”.

● Høstfest – bestyrelsen nikker til henvendelsen om, at skolen gerne må lave et andet
tema i ugen end HØST.

● Orientering om ansættelser af to nye pædagoger, som starter i SFO’en efter nytår.

Medarbejderrepræsentanter

Referat
● Der er ikke mange parkeringspladser pt, så det kan være svært at finde en plads, når

man ankommer om morgenen.
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Bestyrelsesmedlemmer

Referat

Orientering - besøg af koordinator fra indskolingen/Jane
17.20 - 17.50

Info / bilag

Koordinator i indskolingen Jane Norman vil give en kort status fra arbejdet i afdelingen.
- Co-teaching
- Struktur
- Skole- og SFO-samarbejde i pauserne

Referat
● Jane orienterer om, hvad der pædagogisk arbejdes med i indskolingen

o Imoow for 0.klasse
o Ny læseindsats i indskolingen, se orientering på Aula.
o Co-teaching primært som stationslæring med både bemandede og ubemandede

stationer. Der er prioriteret, at der er fire voksne til årgangen.
o Co-teaching, hvor alle tre klasser er mixet med udgangspunkt i ”ugeskema”.
o 3.årgang har fået ny pædagog. Vedkommende er kommet godt i gang. Lige nu

er de i gang med at forberede det traditionsrige Luciaoptog.
o Der arrangeres et ”farvel til Askehuset” med sang og musik.
o Der er opdelt morgensang for 0.+1.klasse på grund af mangel på plads til at

samle alle årgange.

Elevrådet
17.50 - 18.05

Info / bilag
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Referat
● Elevrådet har fået en rundvisning i det nye byggeri.
● Elevrådet har udarbejdet en padlet vedr. skolebod, se senere.
● Der er en forespørgsel om, at 9.klasse kunne få lov til at bruge kantine som pauserum,

hvor eleverne også kan købe mad (også selvom der her kan købes pommes frites +
franske hotdogs og lign.). Der opfordres til fra bestyrelsen, at elevrådet overvejer
alternative fødevarer.

● Der bliver officielt indvielse af vores nye skole fredag d. 8. marts 2024 og elevrådet skal
drøfte, om de har særlige ønsker til denne dag. Der bliver sendt officielle indbydelser ud
i løbet af januar. Borgmester og udvalgsformanden kommer og klipper snoren den 8.
marts.

Orientering/beslutning i forhold til feriepasning i distriktet og lokalt

18.05 - 18.15

Info / bilag

Referat

● Der er pasning på Funder-Kragelund Skole i efterårsferien og i vinterferien (kun et sted)
● Den fælles feriepasning i uge 28, 29 og 30 samt i juleferien og påskeferien sker på

Buskelundskolen. (Det er et rul med 4-5 år, som Skoleafdelingen fastlægger).
● Skolebestyrelsen ønsker ikke at byde ind på lokal feriepasning dette år. Vores elever

skal derfor tilmeldes pasning på Kragelund.

Princip for fællesarrangementer på Funder-Kragelund Skole (se
vedhæftet udkast til debat og godkendelse)

18.15 - 18.25

Info / bilag: Der er vedhæftet et udkast til princip for forældrearrangementer til dagsordenen.

Referat
● Vi godkender princippet.

● Vi vil tilføje en passus til princippet om ”Den gode overgang”, hvor vi opfordrer til, at
forældrene i 6F og 6K taler sig frem til konsensus omkring, hvad der skal videreføres fra
de respektive klassekasser.
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Evaluering af skolemad
18.25 - 18.40

Info / bilag
● Forberedelse til mødet: Vi skal på mødet lave en evaluering af samarbejdet med firmaet

skolemad.dk samt den nye mulighed, hvor klubhuset har tilbudt mad.
● Tilbagemelding/respons i forhold til november måned.

Referat
● Meget lille salg i november måned.
● Charlotte, Johanne og Mette G. vil sætte et møde op med bestyreren af klubhuset med

henblik på et samarbejde.

Skolebod (mulighed for at lave en skole)
18.40-19.00

Info / bilag: Kan der arbejdes på evt. at lave en form for skolebod i vores nye bygninger?

● Vil det være muligt at lave skolebod, hvor eleverne i frikvartererne kan købe
mad/drikkelse?

● Hvad skal evt. sælges i skoleboden. Udvalget kan variere og skal ses til et supplement
til elevernes madpakke?

● Hvilken årgang kan stå for driften?
● Hvordan skal der evt. betales?

Referat
● Elevrådet foreslår, at 7. klasse skal stå for salget i første og sidste pause, og

overskuddet går til 7. klasse til lejrskole. 5-20 kroner, så man har kontanter med.
● Det kan også være 5.klasse, som sparer op til Djurs Sommerland i forbindelse med

Ahl Hage.
● Type af varer: Myslibarer, frugt og juicebrikker.
● Kan man have et system med tank-op-betalingskort, da kontanter ikke må findes på en

skole. Et simpelt klippekort kunne også være smart.

Trafiksikkerhed - drøftelse og muligheder
19.00-19.20

Info / bilag
Der er kommet tilbagemeldinger fra udvalget for Sikker Trafikvej.
Der vil blive givet en tilbagemelding fra skoleleder og bestyrelsesformanden.
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Referat
● Der er bevilliget penge til at nedlægge parkeringspladserne langs Funder Skolevej, men

de økonomiske anlægsmidler skal anvendes i 2023. Kommuner oplever dog
udfordringer med at kunne rekvirere håndværkere til at udføre opgaven.

● Asbjørn gør opmærksom på, at han evt. kender en entreprenør, der muligvis kunne løse
opgaven. De har i forvejen lavet alle udgravninger til den nye Trehøje Børnehave.

● På mødet bliver flere forskellige muligheder på løsninger for sikker trafikvej
præsenteret.

● Der har været en forældrehenvendelse om, at flere personaler har parkeret på vejen
Funder Vestervang overfor skolen, hvilket forældrene mener, at det nedsætter
sigtbarheden. Vejen er offentlig, og man må gerne parkere i begge sider af vejen.
Bestyrelsen er enig i, at det er offentlig vej og henviser til kommunens
parkeringsregulativ.

● Bestyrelsen foreslår, at skolelederen skriver til forældrene, at de skal parkere på
parkeringspladsen for enden af bakken ved Funder Kirkevej.

Eventuelt
19.25 - 19.30

Referat

Kommende punkter - se årshjulet og nedenstående ad hoc
henvendelser

Kommende mødedatoer

● Møde 5 tirsdag d. 9. januar 2024 kl. 17.00 - 19.30 (Kr.)

● Møde 6 tirsdag d. 6. februar 2024 kl. 17.00 - 19.30 (Fu.)

● Møde 7 torsdag d. 21. marts 2024 kl. 17.00 - 19.30 (Fu.)

● Møde 8 tirsdag d. 16. april 2024 kl. 17.00 - 19.30 (Kr.)

● Møde 9 tirsdag d. 14. maj 2024 kl. 17.00 - 19.30 (Fu.)

● Møde 10 onsdag d. 12. juni 2024 kl. 17.00 - 19.30 (Fu.)
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